
  Till Kommunstyrelsens ordförande 

   2011-09-12 

 

 

 

HUR KAN HUDDINGE HJÄLPA STUDERANDE VID HÖGSKOLAN I HUDDINGE 

ATT FÅ TAK ÖVER HUVUDET? 

 

Det finns 13 000 studerande vid Södertörns Högskola och till höstterminen 2011 har det 

antagits 6 000 studenter. Därtill kommer studerande vid Karolinska Institutet. Sammanlagt 

finns det 80 000 studerande i Stockholmsregionen och 12 000 studentbostäder. Huge har 700 

studentlägenheter. Detta räcker inte långt och vi vet att många från landsorten har stora 

svårigheter att över huvud taget få tak över huvudet och de varnas nu från att komma hit och 

studera. 

 

Det är en stor tillgång för Huddinge kommun att så många väljer att studera här. Kommunen 

kan även dra fördel av högskolan för att rekrytera akademiker till verksamheten. Bostad är 

emellertid en förutsättning för att de ska tacka ja till studieplatserna. På flera studieorter 

samarbetar studentkåren och kommunen för att få fram bostäder till de studerande. 

 

Jag vill med bakgrund av detta fråga:  

 

Vilket ansvar tycker du att kommunen har för att hjälpa till att lösa bostadsbristen bland 

studenter och har kommunen någon beredskap för att tillhandahålla eller förmedla tillfälliga 

bostäder åt dem? 
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